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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  12. april 2021 Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 
Sted:  Virtuelt 

Møde indkaldt 
af: 

SB 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: NM 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Tina Quaade Skotte, Næstformand, Sonny Storgaard, Dorthe Rousing, 
Susanne Steensen, Henrik Olsen. Malene, Michael,  
Elevrep.: Martin Skriver og Lykke Storgaard – deltager ikke 
Medarbejderrepræsentanter SJ og JS,  
Ledelse: Skoleleder Signe Broe (SB), Viceskoleleder: Nete Maegaard (NM) 

 

 

1. Emne:  Corona – nedlukningen (15 min) 

Drøftelse Status på og drøftelser omkring nedlukningen 

Konklusion Dejligt, at børnene er kommet i skole igen. Nogle af børnene er blomstret op, nu 
de er tilbage i skolen.  

Børnene, der kører fuldt skema, er trætte, nu de er tilbage i fuldt skema.  
Vores store elever kommer i skole hver uge, nogle uger mandag-tirsdag, modsatte 
uger onsdag-torsdag-fredag.  
Nu er der åbnet op for, at vi kan etablere en nødpasning for sårbare elever – i de 
dage, de ikke er i skole efter planen.  
De store elever kan – lige nu – blive testet tirsdag og fredag.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

2. Emne:  Af- og tilgang af elever (20 min) - bilag 

Afklaring Afklaring af, hvordan det helt faktuelt ser ud med af- og tilgang af elever på 
skolen. Kommende 0. kl. Tiltag for at få flere elever? 

Konklusion Det er korrekt, at der tidligere har været større elevafgang fra skolen end 

elevtilgang, men det er vendt. På de måneder, Signe har været leder, har vi 
indskrevet 7-8 elever.  
Vi arbejder med jordmoderordningen. Vi arbejder med at fortælle de gode 
historier. Claus – og andre fra skolebestyrelsen vil gerne tale med nye forældre 
også. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

PAUSE 15 min. 

 

3. Emne:  VIVEs rapport  (35 min) - bilag 

Gennemgang Skolebestyrelsen gennemgår rapporten fra VIVE. 
Tre fokus under læsningen: 

1) Hvad er det vigtigste, som vi som skole skal tage med os fra rapporten? 
Også sammenholdt med skolestrategien og kvalitetsrapporten fra sidste 

møde. 
2) Hvor er det vigtigst, at vi som skole tager fat? (Mulige indsatser) Signe 

gennemgår det foreløbige udkast til skoleplanen for kommende skoleår. 
3) Giver det anledning til noget, som vi som bestyrelse kan byde ind med? 
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Konklusion VIVE rapporten er ikke overraskende læsning. Rapporten viser bl.a. at vores elever 

har dårligere socioøkonomiske forudsætninger for at opnå gode karakterer ved 
afgangseksamen end elever på fri- og privatskoler i Kalundborg Kommune.  
Undervisningseffekten kan godt blive bedre.  
Vi arbejder med fagligt løft.  
Vi kan tage oplysningerne med videre, fx prioritere at undervise i ”job og 
uddannelse”.  
Uddannelsesvejledning er vigtigt. Kunne vi forsøge at inspirere børnene mere til at 

vælge en erhvervsuddannelse. Eleverne har håndværk og design helt fra 3. klasse, 
og er det eneste af valgfagene, som skolerne SKAL udbyde, så noget bliver 
allerede gjort. 
Kunne vi arbejde med lektiehjælp, evt. virtuelt efter skole? 
Kunne UUV komme ind i billedet lidt tidligere?  
På en skole i Roskilde afholdes temadage, hvor forældre kommer på skolen og 

forklarer om deres uddannelse og hvilket job, de bestrider.  
Kunne vi som skole fortælle omverdenen, at vi er gode til børn, der er ordblinde? 
”Firkøbing” – kunne vi gå videre med. 

Vi har et indsatsområde ”Læsning i alle fag” 
Vi har planlagt konferencer med matematik-og læsevejleder, så vi kan arbejde for 
at få progression for alle elever. Dette i forhold til dansk, matematik og trivsel.  
Når skoleplanen er færdig, vender SB tilbage med highlights på de ting, vi vil 

arbejde med – set i forhold til rapporten. 
Susanne, Claus, Dorthe og Tina prøver at skitsere en plan for ”karriere-dag” 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

   

 

4. Emne:  Hærværk på skolen (20 min) 

Til drøftelse Vi kan ikke rigtig komme hærværket til livs. Forslag til handlinger? 

Konklusion(er): Områdelederen for ”Team ejendom” arbejder på at få sat kamera op. Vi har sat 

vildtkamera op, men indtil nu har vi ikke fået billeder af noget.  
Michael fortalte, at nogle private personer har lavet et vagtværn, der går ture 
omkring skolen. Siden lørdag i påsken har der ikke været observeret hærværk, 
muligvis grundet disse runderinger.  
I Brugsen er der også blevet sat ekstra kamera op.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

5. Emne:  Feedback fra forældremøderne (20 min) 

Til drøftelse Nete samler op og kigger fremad. 

Konklusion(er): Corona spænder lidt ben nogle af de ideer, der er listet op, måske kunne vi tage 
noget på det først møde efter skoleferien.  

Kan nogle forældre, der sidder i et aktivt forældreråd blive mentor for et nyt 
forældreråd i 0. klasse, så det kunne tages fra starten.  

Kan man lave fællesmøder 2 gange om året, hvor forældrerådene mødes. Man 
kan inspirere hinanden. Et møde i starten af året og ét i januar.  
Susanne vil gerne byde ind på at lave film.  
Forældreopbakningen betyder meget.  
Vi kan lave et afsnit på vores hjemmeside, der beskriver, hvad man kan lave 
som forældreråd. Så denne viden ikke går tabt, når vi får samlet den. 

Vi kunne også tage ”Gameboosters” op igen.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Der skal afsættes tid til på næste møde til at planlægge, 
hvad vi mødes med forældrerådene om. 
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6. Emne:  Årsberetning (10 min) 

Til drøftelse Koordinering af, hvordan vi får lavet beretningen. Datoer mv. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Til næste møde noterer vi os hver, hvad vi synes er 
relevant at få med i årsberetningen.  

  

   

   

7. Emne:  Gensidig orientering (15 min) 

Til orientering Der kan ikke træffes beslutninger 

Orienteringspunkter: • Vores nye sekretær, Gitte startede op efter påske, og har fået en god 
opstart. 

• Få det nu fixet – puljen; Lars fik to af de tre projekter, aktivitets-/lege-
tårn og udbedring af boldbanen i de stores skolegård. 

• Pedellen klarer en del af reparationen af resten af boldbanen. Vi 

modtager sand fra kommunen. Vi tager før-og-efter billeder, og sender 
dem til Susanne. Så vi kan få det ud på Facebook.  

 

8. Emne:  Punkter til næste møde: 

Punkter: • Kvartalsregnskab 
• Valg til SKB 
• Vi skal afsætte tid til at planlægge, hvad vi vil mødes med forældrerådene 

om 
• Vi skal notere os hver, hvad vi synes er relevant at få med i 

årsberetningen.  

 

 

 


